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Rozhovor s poslankyňou

Ťavy a žirafy áno, 
Lamačanie nie?

Hovoríme s JUDr. Júliou 

Ondrišovou, vicesta-

rostkou Mestskej časti Bra-

tislava-Lamač. 

Práve pred rokom sme sa rozprávali 
o  tom, že protihluková stena v  Lamači 
bude v roku 2009. Je už jún, ale stále sa nič 
nedeje...
Po dlhých peripetiách rokovaní o  výstavbe 

protihlukovej steny v Lamači a vedomosti, že 

je prioritou pre Magistrát hl. mesta Bratisla-

vy a Národnej diaľničnej spoločnosti, tak ako 

ste boli, milí Lamačania, informovaní v pred-

chádzajúcom čísle Lamačana, som pozitívne 

naladená prišla na rokovanie o výstavbe ste-

ny, ktoré sa uskutočnilo 29. apríla v Miestnom 

úrade v  Lamači. Z NDS sa na ňom zúčastnili 

pracovníci investičného oddelenia tejto spo-

ločnosti. Rokovanie sa uskutočnilo v  duchu, 

akoby o probléme hluku z diaľnice pre obyva-

teľov Lamača počula NDS po prvý raz a ozná-

mili nám, že protihlukovú stenu postavia v ro-

ku 2014! Takmer som spadla zo stoličky, a po-

darovala som im predchádzajúce číslo Lama-

čana, aby si prečítali k čomu doposiaľ dospeli 

predchádzajúce stretnutia, ktorých impulzom 

bola predovšetkým iniciatíva občanov. Tí pe-

tíciou žiadali, aby neboli obťažovaní nadmer-

ným hlukom z diaľnice, keď aj žirafy a ťavy v 

bratislavskej  ZOO takúto stenu majú posta-

venú. NDS sa vyjadrila k vypracovanej doku-

mentácii a uviedla, že realizáciu prípravy vý-

stavby protihlukovej steny ovplyvňuje pláno-

vané rozšírenie diaľnice D2 na šesťpruhovú 

a plánovú realizáciu kolektorov v oboch sme-

roch diaľnice, ako aj zapracovať do projek-

tu diaľnice projekt Lamačskej brány. Taktiež 

uviedli, že protihluková stena už nie je prio-

ritou na rok 2009 a priority sa u nich menia aj 

osemkrát do roka. S  pani starostkou sme im 

ozrejmili všetky ďalšie kroky, ktoré bude MČ 

Lamač realizovať a  bojovať za občanov na-

šej mestskej časti, aby títo neboli vystavovaní 

nadmernému hluku, ktorý poškodzuje zdra-

vie obyvateľov. 

Dá sa v tejto situácii vôbec niečo urobiť?
Opätovne pani starostka vyvolá rokovania 

s  Magistrátom hl. mesta, ministerstvom do-

pravy ako aj s Regionálnym úradom verejné-

ho zdravotníctva na preverenie protihluko-

vých pomerov, ale aj za účelom domáhania 

sa nápravy cestou verejnoprávnych predpi-

sov ako napríklad zákona o ochrane, podpo-

re a  rozvoji verejného zdravia. Hlukové po-

Máj slávime aj v Lamači

I  keď ho voľakedy stavali mládenci svojim 

dievčatám, aspoň takto symbolicky mohli po-

tešiť svoje milé... Akcia pokračovala v  popo-

ludňajších hodinách v  prvý májový deň, keď 

na koncerte v  kine potešila mladších i  tých 

skôr narodených Oľga Szabová svojimi ne-

starnúcimi piesňami. V priestoroch vestibulu 

kina starostka MČ BA-Lamač Oľga  Keltošová a

neskôr poslankyne MZ BA-Lamač Marta Janyš-

ková a Mária Pikulíková ponúkali prítomných 

výborný guláš a pohár vínka k tomu, deti do-

stali sladkosť, džúsik i balónik. Aj keď počasie 

a  tri voľné dni mnohých vylákalo mimo Bra-

tislavy, námestie sa hemžilo deťmi s balónmi 

a rodičmi oddychujúcimi na lavičkách.  

                                          Text a foto: kl

Pred novou budovou Miestneho úradu Bratislava-Lamač, na novom trhovisku, sa 

v predvečer 1. mája objavil aj ten náš lamačský máj. 

Mamičkám spieval Zdeněk Sychra

Po milom úvodnom slove „maminy“ našej 

mestskej časti starostky Oľgy Keltošovej sa 

krásnou básňou pre matku prihovorila pred-

sedníčka kultúrnej komisie poslankyňa Marta 

Janyšková. Keďže tohto roku prišli s niektorý-

mi dámami aj ich druhé polovičky, moderátor-

ka programu B. Veselá básňou od Milana Rú-

fusa – Modlitba za rodičov – pozdravila okrem 

mamičiek aj oteckov, ktorí sú nedielnou sú-

časťou spojenia matky a  dieťaťa. „Zachovaj 

nám ich obidvoch, dve ruky od teba máme, 

dve ruky deťom stvoril Boh, ockovi jednu, dru-

hú mame.“

Po hovorenom slove vystúpil na pódium spe-

vák Zdeněk Sychra, ktorý okamžite navodil ve-

selú atmosféru. Tú medzi svojimi nestarnúci-

mi piesňami umocňoval vtipnými slovnými 

vstupmi. Radosť mal hlavne z  toho, že väčši-

nu piesní s ním spievalo skoro plné hľadisko. 

Na rozlúčku pri odchode každá mamička do-

stala kvietok, nechýbalo ani malé občerstve-

nie. Radi by sme touto cestou pozdravili všet-

ky tie mamičky, ktoré nemohli prísť a zaželať 

im hlavne veľa zdravia! 

oškas

Mesiac máj je jedným z najkrajších mesiacov v roku. Rozkvitá všetko, čo nestihlo roz-

kvitnúť doteraz. Miestny úrad v Lamači ani tohto roku na mamičky nezabudol a pri-

pravil program, ktorým si ich chcel uctiť a potešiť.

pokračovanie na strane 2.
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zmluvných podmienok. Občan, ktorý vhodí 

do predmetného kontajnera iný odpad, než 

na aký je určený, môže byť pokutovaný a vy-

zvaný na odstránenie takéhoto odpadu.

Kontajner na bioodpad slúži všetkým, a tým, 

že budeme doň vhadzovať len odpad, na kto-

rý je určený, prispievame všetci k ochrane ži-

votného prostredia.

Marek Poláš

Eurovoľby

Voľby do Európskeho parlamentu sa 

budú konať v sobotu 6. júna 2009, a to 

v  čase od 7. do 22. hod. Už tradične bolo 

určených 6 volebných okrskov a  volebné 

miestnosti sa budú nachádzať v ZŠ na Ma-

lokarpatskom námestí. 

Na rozdiel od predchádzajúcej voľby prezi-

denta SR sa na týchto voľbách môžu zúčast-

niť aj občania iných členských štátov Európ-

skej únie. Predtým však, v zmysle zákona mu-

seli požiadať o zapísanie do zoznamu voli-

čov, a to do 27. 4. 2009. V našej mestskej čas-

ti tak neurobil ani jeden občan iného člen-

ského štátu Európskej únie. Z organizačné-

ho hľadiska bude v Lamači na prípravu a prie-

beh volieb dohliadať miestny úrad prostred-

níctvom oddelenia vnútornej správy a orga-

nizácie. Lamačania, ktorí sa počas volieb bu-

dú zdržiavať mimo svojho trvalého bydliska, 

v inej obci či meste na území Slovenska, môžu 

podobne ako v prezidentských voľbách voliť 

s voličským preukazom, ktorý im na ich požia-

danie vydá miestny úrad. O vydanie preukazu 

môžu žiadať každý pracovný deň v Námietko-

vej kancelárii (prízemie miestneho úradu, Ma-

lokarpatské nám. č. 9), pričom posledný mož-

ný termín je stanovený na 5. júna 2009 (pia-

tok) do 12.00 hodiny.             jr

Nový a užitočný nultý 
ročník v našej ZŠ

Základná škola s  materskou školou 

v budúcom školskom roku otvára nul-

tý ročník základnej školy. Toto rozhodnu-

tie sme prijali na základe vysokého počtu 

prihlásených detí do materskej školy. Mož-

nosť prihlásenia svojho dieťaťa do nultého 

ročníka sme ponúkli deťom s  odloženou 

školskou dochádzkou, aby sme tak uvoľ-

nili miesta pre novoprijaté deti do mater-

skej školy.

Nultý ročník je v odôvodnených prípadoch 

optimálnym  prechodom medzi materskou 

školou a základnou školou. Odporúča sa pre 

deti, ktoré dovŕšia  k septembru šesť rokov, 

ich rozumové schopnosti sú normálne, die-

ťa je emocionálne zrelé, ale zaostáva vo vývi-

ne grafomotoriky a zrakovo-motorickej koor-

dinácie, ak dieťa nie je zrelé na výučbu písa-

nia a v rečovom vývine. Nultý ročník je výbor-

ným riešením aj pre deti, kde rozumový vývin 

u 5-ročného dieťaťa je vysoko nadpriemerný, 

je emocionálne i sociálne zrelé a odmieta ma-

terskú školu, lebo sa v nej nudí.

Na základe zákona č. 245/2008 o výchove a 

vzdelávaní (školský zákon) § 19 odsek 4 je po-

trebné, aby zákonný zástupca, ktorý má záu-

jem o umiestnení svojho dieťaťa do nultého 

ročníka doložil:

-  súhlas so zaradením svojho dieťaťa do nul-

tého ročníka

-  odporúčanie materskej školy o zaradení 

dieťaťa do nultého ročníka

-  odporúčanie Centra pedagogicko-psycho-

logickej poradenstva a prevencie

-  odporúčanie všeobecného lekára pre deti a 

dorast

Nultý ročník môže škola zriadiť pri minimál-

nom počte 8 detí a maximálne môže triedu 

navštevovať 16 detí. Počet detí je jednou z 

najväčších výhod. Doteraz sme zapísali deväť 

detí. V prípade vášho záujmu je možné bliž-

šie informácie získať na riaditeľstve základnej 

školy. Dieťa je možné zapísať do 15. júna 2009. 

Mgr. Alena Petáková 

Prečítali sme za vás

Na Borinskej postavia 
tréningovú hokejovú halu

V Lamači pribudne tréningová hokejová 

hala. Bude bez hľadiska a okrem hoke-

jistov má slúžiť aj verejnosti na korčuľova-

nie. Halu postaví súkromný investor, kto-

rý už podobnú vybudoval v Zlatých Mo-

ravciach.

Podľa starostky Lamača Oľgy Keltošovej budú 

hokejisti v hale iba trénovať. Mestská časť pre-

najala súkromnému investorovi pozemky na 

Borinskej ulici v areáli Súkromnej obchodnej 

akadémie Liberta, kde má škola veľký a nevy-

užitý školský dvor. 

„Hokejisti nám za to sľúbili niekoľko hoke-

jových tréningových hodín pre deti z Lama-

ča, ako aj možnosť verejného korčuľovania,“ 

uviedla starostka. Podľa nej má v rámci tejto 

investície vzniknúť aj bikrosová dráha, obno-

vené majú byť aj pôvodné futbalové a basket-

balové ihriská. 

Investor dostal už aj územné rozhodnutie na 

terénne úpravy, po ktorých urobí bikrosové 

ihrisko. „Za pol roka by mali byť schopní halu 

zmontovať, ide o pomerne jednoduchú kon-

štrukciu, niečo podobné ako Gáboríkova hala 

v Trenčíne, len menšia,“ uviedla O. Keltošová. 

Zatiaľ však nevedela povedať, v akom finanč-

nom objeme bude celá investícia uskutočne-

ná. K hale by mali patriť aj šatne, fitnescen-

trum a podobne. Mestská časť má s investo-

rom uzatvorenú nájomnú zmluvu. Do budúc-

nosti nevylúčila, že otvorí aj športové triedy 

v rámci existujúcej školy, vzhľadom na veľké 

priestory, ktoré budova akadémie poskytuje. 

„Projekt sa ešte stále vyvíja,“ uviedla O. Kelto-

šová. Nevylúčila, že tréningovú hokejovú ha-

lu budú využívať aj hokejisti HC Slovan Brati-

slava, ktorí prišli pre rekonštrukciu dočasne o 

Zimný štadión Ondreja Nepelu a hokejové ha-

ly v Dúbravke a Ružinove zrejme nebudú ka-

pacitne stačiť. Dodala, že v Lamači okrem ho-

kejovej haly postavia aj cyklistický štadión. 

Bratislavské noviny, 7. mája 2009, str. 10

mery sa od roku 2004 určite zmenili v náš ne-

prospech. Rozvojom Záhoria a so spojazdne-

ním tunela Sitina áut a kamiónov neustále pri-

búda. Som presvedčená, že je potrebné ape-

lovať a  vec posunúť všetkým dotknutým aj 

kompetentným ústredným orgánom štátnej 

správy. Taktiež miestny úrad začne pracovať 

na podaní žaloby na NDS, aby sa zdržala ob-

ťažovania obyvateľov našej mestskej časti od 

neprimeraného hluku, teda ohrozovania na-

šich práv. Bude treba zvážiť aj možnosti poda-

nia hromadnej súkromnej žaloby občanov La-

mača, ktorú by mal koordinovať miestny úrad. 

Súčasný stav považujem za hrubú aroganciu 

moci, keď NDS sa tvári, že i  napriek skutoč-

nosti, že v  roku 2004 merania hluku, na kto-

rých som sa osobne zúčastnila, preukázali už 

v tom čase, že hlukové hladiny sú nadlimitné 

pre obyvateľov Lamača, 6 000 tisíc obyvate-

ľov Lamača je jej ľahostajných, nakoľko ma-

jú iné priority. Obyvateľov Lamača nezaujíma 

fakt ďalšieho rozširovania diaľnice, kolektorov 

ani ďalšie budovania nových území. Protihlu-

ková stena tu mala stáť už dávno, tak ako stojí 

na strane Dúbravky. 

O  čo sme, my Lamačania, iní obyvatelia 
ako všetci ostatní Bratislavčania, ktorí sú 
dotknutí ďiaľnicou avšak protihlukovú 
stenu majú? 
Možno by sme sa mali spýtať tých tiav a žiráf 

v našej ZOO, ako si to vybavili. Pripomínam, že 

pre istú časť Lamačanov je z hľadiska hluku za-

ujímavá aj železnica. Aj tu som v roku 2005 dá-

vala podnet na MÚ o preverenie výstavby pro-

tihlukovej steny, a znovu je potrebné kontak-

tovať železnice, že čo majú nové a ako pokro-

čili.             kl

Kontajner na bioodpad

Kontajner na bioodpad, nachádzajúci sa 

na Malokarpatskom námestí, slúži pre 

potreby MČ na uloženie biologicky rozlo-

žiteľného odpadu. 

Medzi biologicky rozložiteľný odpad patrí od-

pad, ktorý možno charakterizovať ako „ze-

lený“ odpad zo záhrad,  parkov,  verejných 

priestranstiev a domácností (lístie, tráva, ko-

náre, piliny, hobliny, seno, slama, ovocie, zele-

nina a pod.).

Do kontajneru je zakázané vhadzovať staveb-

ný odpad, veľkoobjemový odpad, povrcho-

vo upravovaný drevený odpad (drevotriesko-

vé dosky), nebezpečný a toxický odpad, takis-

to elektroodpad, ako aj iný komunálny odpad.

Pokiaľ občania majú uložený odpad v  igeli-

tových vreciach, je nutné tento odpad pred 

umiestnením do tohto kontajneru z vriec vy-

brať. Igelit do kontajnera nepatrí!!!

Kontajner s bioodpadom sa vyváža podľa po-

treby, to znamená, že keď je kontajner plný, 

objedná sa jeho vývoz. Firma OLO, ktorá tú-

to službu poskytuje, si účtuje za vývoz čistého 

biologického odpadu minimálnu cenu. Od-

pad sa odváža na kompostovisko do Sv. Jura. 

Pokiaľ je však bioodpad znečistený aj iným 

odpadom, je odpad odvážaný do spaľovne. 

Za takéto likvidovanie odpadu sa platí navy-

še a  zároveň sa platí sankcia za nedodržanie 

pokračovanie zo strany 1.
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Povedzte nám, koľko družstiev má mo-
mentálne FK Lamač.
FK Lamač má v súčasnosti 5 družstiev - 

A. družstvo, B. družstvo, dorast, mladší žiaci a 

prípravka.

Koľko hráčov v nich hrá spolu, v ktorom 
tíme ich je najviac?
Vo všetkých piatich družstvách je v súčas-

nosti dovedna okolo 80 hráčov. Počet

v jednotlivých družstvách sa mení, je to pri-

bližne 16 až 20 hráčov v družstve.

Koľko nových futbalových adeptov nastú-
pilo v sezóne 2008/2009 do FK Lamač?
Počas zimnej prestávky sa prihlasuje menej 

chlapcov, ako keď už sa začne behať po tráve. 1. 

júna budeme o 17,30 hod. robiť nábor, kde si bu-

dú môcť deti zahrať medzi sebou a ukázať niečo 

zo svojho umenia aj v rôznych disciplínach.

Ktoré z lamačských družstiev je v súčas-
nosti na tom najlepšie?
Naše Áčko je momentálne na 10. mieste a dú-

fame, že sa nám podarí zachrániť sa v III. lige. 

Verím, že ostatné mládežnícke družstvá skon-

čia do 3. miesta v svojich súťažiach.

Na čo ste sa zamerali počas zimnej pre-
stávky, zúčastnili ste sa aj na nejakých ha-
lových turnajoch?
Zúčastnili sme sa na turnajoch, ale hlavne sa 

nám podarilo spolu s obcou zorganizovať dva 

veľmi pekné turnaje pre ročníky 1998 a 1999, 

kde si chlapci mohli zmerať sily so skúšenejší-

mi mužstvami.

Na koľko zápasov sa ešte diváci môžu tešiť 
v tejto sezóne?
Sezóna sa končí v tomto ročníku 7. júna po-

sledným zápasom v Čunove.

Plánujete aj mládežnícky medzinárodný 
turnaj ako vlani?
Plány sme mali ešte počas zimy veľké, 

ale z dôvodu finančnej krízy ani v športe nie 

sme schopní zorganizovať žiaden turnaj 

aj napriek čiastočnej pomoci miestneho 

úradu. 

Aké novinky alebo zmeny budú v kádri 
v novej sezóne 2009/2010?
Otázka budúcej sezóny je neistá. Celková fi-

nančná situácia je zlá. V súčasnosti “robiť” fut-

bal je ako stavať vzdušný zámok. Nedá sa “ro-

biť” futbal bez peňazí a hlavne bez podpory. 

V Lamači je veľa ľudí, ktorých teší, že sa nám 

nedarí. Preto si myslím, že je najvyšší čas na 

zmenu. Po trinástich rokoch nastal asi čas na 

odchod. Bol by som rád, keby sa kormidla chy-

tili ďalší, ktorí vedia, ako sa to má “robiť” a ako 

zohnať peniaze, ako sa venovať mládeži a ko-

munikovať s úradmi. Preto nedokážem odpo-

vedať na otázku, aké zmeny budú. Táto otázka 

musí smerovať už na niekoho iného. Verím, že 

sa nájde niekto, kto povedie lamačský futbal a 

bude úspešne viesť tento prekrásny klub ďalej.

Pravidelne dostávete dotáciu od MZ BA-
Lamač. Na čo ju najmä využívate?
Áno, sme podporovaní dotáciou z obce, kto-

rá bola odsúhlasená a mala byť v hodnote 

500 tis. Sk (16 597 EUR), ale za posledné tri ro-

ky to bolo 300 tisíc korún (9 958 EUR). Snažili 

sme sa prežiť aj s touto pomocou. Peniaze bo-

li určené na zaplatenie energií a údržbu areá-

lu. Napriek všetkému by som však rád poďa-

koval ľuďom, ktorí pomohli a pomáhaju náš-

mu lamačskému futbalu. Zároveň chcem zdô-

razniť, že sa nám aj v týchto zlých časoch po-

darilo spolu s obcou spracovať zaujímavé pro-

jekty pre podporu športu – všešportová hala 

v areály FK Lamač, rekonštrukcia školského ih-

riska, kde by malo byť futbalové ihrisko, tar-

tanová dráha a projekt Mini ihrisko s umelou 

dráhou o veľkosti 33x18 m.

Katarína Lepiešová

Futbal sa bez peňazí “robiť” nedá

Po dlhšom čase sme sa opäť porozprávali s prezidentom Futbalového klubu Lamač Máriom Orthom, aby nám priblížil, ako sa darí 

našim futbalovým družstvám v sezóne 2008/2009, čo plánujú do sezóny budúcej.

A. družstvo

B. družstvo

dorast

prípravka
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Vzácna návšteva v našej škole

Našu školu navštívila (20. mája) prvá dá-

ma Slovenskej republiky, pani Silvia 

Gašparovičová. Vo  svojej práci sa okrem 

iných aktivít venuje projektu Zdravý život-

ný štýl – ovocie a zelenina do škôl. 

Deň pred akciou sme pripravili do školského 

rozhlasu vysielanie, v  ktorom žiačky ôsmeho 

ročníka oboznámili svojich spolužiakov so ži-

votopisom manželky pána prezidenta a aktivi-

tami Slovenskej nadácie Silvie Gašparovičovej. 

Na druhý deň prvú dámu privítali ôsmačky krát-

kym príhovorom a uviedli program. Prváci vy-

stúpili s dramatizáciou rozprávky O dvanástich 

mesiačikoch, druháčky v  tričkách Lamača za-

tancovali, tretiaci a  štvrtáci v  dramatizácii roz-

právky o  troch medveďoch ukázali svoje maj-

strovstvo v anglickom jazyku a na záver zaspie-

vali dievčatá v krojoch slovenské ľudové piesne. 

Pani S. Gašparovičová sa prihovorila žiakom, po-

ďakovala za krásny program, pochválila ich ši-

kovnosť, zapísala sa do školskej kroniky a  roz-

dala so starostkou Oľgou Keltošovou a sponzo-

rom projektu Mikulášom Varehom deťom jabĺč-

ka. Na záver deti darovali prvej dáme SR darček, 

ktorý vyrobili v tvorivých dielňach. 

Mgr. Alena Petáková 

Deti potešili vtipnými 
zážitkami

Predpoludnie, 26. mája, sa žiaci 2. a 3. 

ročníka ZŠ na Malokarpatskom námes-

tí tešili z  jednej voľnej hodiny, na miesto 

ktorej pre nich miestna knižnica Lamač 

zorganizovala besedu so spisovateľom Jo-

zefom Kollárom a  vydavateľom detských 

časopisov Stanislavom Bebjakom. 

Okrem informácií o  tom, ako vznikajú knihy 

pre deti i dospelých, kam „chodia“ autori pre 

námety, ako dlho knihy píšu a pod., boli deti 

zvedavé a veru, mnohé otázky oboch prítom-

ných pánov aj zaskočili. Napríklad, kam chodia 

na inšpiráciu, či kde berú stále fantáziu na vy-

mýšľanie nových príbehov a zápletiek. Možno 

aj takáto akcia prispeje k tomu, aby deti okrem 

počítačov a televízie viac čítali a navštevovali 

aj našu miestnu knižnicu.             kl 

Májové posedenie pri čaji

Napriek daždivému počasiu v  jedálni la-

mačského Domu seniorov bolo teplo 

z príjemných zážitkov. Po prvý raz prišla me-

dzi nás na besedu herečka Emília Vášáryová. 

Vieme, že je to duchom bohatá žena, čo sa pre-

javilo i vo veľmi bezprostrednom rozprávaní o 

svojom živote, práci a rodine. Je známe, že zís-

kala špeciálnu cenu za dlhoročnú spoluprácu a 

propagáciu nadácie Hodiny deťom. Túto cenu 

jej udelila v  reprezentačných priestoroch Ná-

rodnej rady SR Nadácia pre deti Slovenska. Do 

projektu sa zapojila od prvého ročníka. Okrem 

iných ocenení získala E. Vášáryová aj Českého 

leva za najlepší herecký výkon v  hlavnej úlohe 

vo filme Horem pádem. Pani Emília zvíťazila aj 

v konkurencii a bola vyhlásená za kráľovnú slo-

venských divadiel. Stále má plné ruky práce a 

ponuky sa jej hrnú doma aj v Česku. Vieme si ju 

predstaviť v každej hereckej úlohe. Gratulujeme! 

Na záver popoludnia prítomné ženy dosta-

li kvet. Na keyborde hrala naša Betka Hrehová. 

Zažili sme veľmi príjemné  popoludnie.  

                     jch

Učíme sa myslieť aj na druhých

My, deti, sa to učíme a dospelí by to už 

mali vedieť. No niekedy, popri kaž-

dodennom zhone, na to zabúdajú. Myslieť 

hlavne na tých, ktorí majú menej ako my. 

Možno aj pre zaneprázdnenosť dospelých sme 

sa my, deti z  MŠ na Malokarpatskom nám., roz-

hodli ukázať všetkým dospelým, ako môžu po-

môcť. Pozvali sme ich 1. apríla do školskej jedál-

ne, kde sme si pripravili malé divadelné predsta-

venia a piesne. A prečo sme tam všetkých zavo-

lali? Všetko sa krútilo okolo Afriky a Sudánu. Roz-

hodli sme sa pomôcť vyzbierať peniaze pre deti 

v Sudáne, aby si mohli postaviť školu. Aspoň takú 

peknú, ako je tá naša J. V rámci tohto nášho pred-

stavenia, si mohli všetci kúpiť naše vlastné výrob-

ky (magnetky, štipce, rámčeky na fotografie, ob-

rázky, venčeky a mnoho iných). Peniaze za výrob-

ky pošleme OZ Savio, ktoré ich pošle do Sudá-

nu na podporu stavby školy. Ďakujeme všetkým, 

ktorí prispeli a myslia aj na druhých. Ďakujeme, že 

to učia aj nás, deti.       Mária Čačíková

Míla pre mamu aj s Obláčikom

Najväčšia oslava Dňa matiek na Sloven-

sku, zorganizovaná 9. mája Úniou ma-

terských centier, si získava každým rokom 

väčší počet priaznivcov. 

V tomto roku sa opäť potvrdilo, že celoslovenské 

podujatie Míla pre mamu si na Slovensku získa-

va popularitu. Dôkazom toho je rekordná účasť 

návštevníkov podujatia, ktorá sa vyšplhala na 

10 317 registrovaných účastníkov. Skutočný počet 

návštevníkov podujatia je však ešte oveľa vyšší.

Míla pre mamu 2009 sa niesla v  duchu sloga-

nu „Vytvorme priestor mamám a deťom“, kto-

rý symbolicky vyjadruje snahy materských cen-

tier o poskytnutie priestoru mamám a rodičom, 

starajúcim sa o malé deti. Akcie 9. mája na bra-

tislavskej Železnej studničke sa zúčastnilo aj na-

še Materské centrum Obláčik, ktoré vo svojom 

stánku ponúkalo výrobky, ktoré si samy mamič-

ky s deťmi pripravili, ale zároveň si všetky prí-

tomné deti spolu s rodičmi mohli aj sami vyfar-

biť svoju masku na tvár. Zároveň si však mohli 

okoloidúci zakúpiť aj magnetku s názvom Ďa-

kujem, že si mama, ktorých príspevkom môžu 

prispieť na materské centrá. Okrem toho zau-

jal aj sprievodný program v amfiteátri Železnej 

studničky.              kl

Deň matiek v kine

Ani lamačskí škôlkari a  školáci sa ne-

dali zahanbiť a  postupne pripravo-

vali okrem milých darčekov, aj zaujímavé 

programy pre svoje mamičky. 

Tí menší škôlkari tak urobili v  rámci svojich 

tried v  materskej škole, tí väčší – predškolá-

ci, ako aj žiaci ZŠ Malokarpatské námestie sa 

so svojím programom predstavili svojim rodi-

čom v 13. mája v  lamačskom kine. To sa pre-

menilo na veľkú zábavu – počínajúc ľudový-

mi tancami, modernými tancami, modernou 

gymnastikou, spevom, prózou, scénkami, hra-

nými rozprávkami až po príbehy v anglickom 

jazyku. Všetko pod taktovkou učiteliek z  MŠ 

a ZŠ Malokarpatské námestie, pod dohľadom 

riaditeľky Aleny Petákovej, ale, samozrejme, 

pred „vypredaným“ kinom, keďže mnohí ro-

dičia a súrodenci vystupujúcich si nemali ani 

kde sadnúť... Program bol dlhý, vydarený, ma-

mičky k ich sviatku určite potešil.                     kl
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Druhý lamačský tím, mužstvo Lamač3, sa 

umiestnilo na poslednom mieste a v svojej pr-

vej sezóne viac menej zbieralo skúsenosti s vy-

hratejšími tímami. V prvom kole play-off sa TJ 

SAV Lamač stretol so skúseným tímom KOBRA z 

Devínskej Novej Vsi, ktorú sme vyradili po dvoch 

zápasoch. Teraz v boji o bratislavského šampió-

na zostali len posledné štyri mužstvá. Hokejba-

listi Lamača sa v semifinále stretli s minuloroč-

ným víťazom Britanicom, v ktorého radoch hrajú 

aj extraligisti z najvyššej slovenskej ligy. Lamač-

skí hokejbalisti dokázali v prvom semifinálovom 

zápase zaskočiť favorita celej súťaže a a vybojo-

Vediete literárnodramatický odbor v La-
mači. Odkedy u nás tento odbor funguje?
Literárnodramatický odbor v  Lamači existuje 

od školského roku 2000/2001, keď ho tu začal 

vyučovať Mgr. art. Matej Čertík a od školské-

ho roku 2006/2007 vediem literárnodramatic-

ký odbor aj ja, čomu sa teším, pretože som La-

mačanka.

Koľko detí ho v súčasnosti navštevuje?
V  súčasnosti navštevuje náš odbor 44 žiakov 

v  štyroch ročníkoch. Sme veľmi radi, že nám 

v  každom roku pribúda v  Lamači viac a  viac 

žiakov.

Pre koľkoročné deti je tento odbor určený?
Do prípravného ročníka literárnodramatic-

kého odboru nastupujú žiaci prvého ročníka 

ZŠ (môžu nastúpiť už aj predškoláci, ale v tom 

prípade absolvujú dva roky prípravného štú-

dia). Prvý stupeň literárnodramatického od-

boru trvá 8 rokov. Stredoškoláci môžu pokra-

čovať v  štúdiu na druhom stupni ďalšie šty-

ri roky. V  rámci odboru máme i štúdium pre 

dospelých, ktoré trvá 4 roky. Ak má dieťa zá-

ujem a predpoklady umožníme mu v rámci li-

terárnodramatického odboru prípravu na štú-

dium na stredných či vysokých školách s lite-

rárnodramatickým zameraním (herectvo, dra-

maturgia, réžia a pod.).

V čom spočívajú aktivity, ktoré sa deti učia?
Myslím si, že najlepšie vystihuje literárnodra-

matický odbor tento citát Briana Waya:

“Ak poviete dieťaťu, že slepec je človek, ktorý 

tich súborov 4. miesto s  inscenáciou Klamax 

na európskej súťaži detských divadiel Wigras-

zek v Poľsku. Tento rok získali lamačské žiačky 

štvrtého ročníka prvého stupňa v súťaži det-

ských recitačných kolektívov 1. miesto na kraj-

skom kole Hviezdoslavovho Kubína s baladou 

Vodník.

Ak by boli noví záujemcovia, kedy bude zá-
pis do ďalšieho ročníka?
Zápis v  novom školskom roku 2009/2010 sa 

uskutoční prvý septembrový týždeň, presný 

dátum bude vyvesený na ZŠ na Malokarpat-

skom námestí a  bude uvedený aj na stránke 

Základnej umeleckej školy Jozefa Kresánka - 

www.zuskresanka.sk

 

K. Lepiešová

nevidí, dávate mu stručnú racionálnu informá-

ciu. Ak mu poviete,  zavri oči a pokús sa nájsť 

východ z tejto miestnosti, vediete dieťa k pria-

mej skúsenosti, ktorá sa dotkne srdca a duše 

rovnako ako mysle. A to je dramatická výcho-

va.“ Celkovo sú deti v literárnodramatickom 

odbore vedené: k  tvorivému rozvíjaniu svo-

jich zmyslov, k  uvedomovaniu si seba samé-

ho, k pohybovej kultúre, k správnemu rytmu, 

k hlasovej a rečovej kultúre, k rozvíjaniu svo-

jej predstavivosti, k  literárnej tvorbe, k ume-

leckému  dramatickému prejavu, k  spoluprá-

ci s  inými, k  pozitívnemu riešeniu konfliktov, 

ku kritickému mysleniu a  hodnoteniu ume-

leckých diel, k  umeleckému prednesu poé-

zie či prózy, k  vytváraniu divadelných tvarov 

či predstavení... 

Kde vystupujú tieto deti, akým spôsobom 
prezentujú svoje vedomosti?
Pri literárnodramatickom odbore pracuje sú-

bor Lano, v  ktorom sa striedajú postupne 

takmer všetci žiaci absolventských ročníkov I. 

aj II. stupňa. Žáner inscenácií sa pohybuje od 

divadla hraného deťmi cez bábkové inscená-

cie a sólo výstupy, divadlo poézie detí i dospe-

lých až po divadlo mladých a kabaret. Silnou 

stránkou je práca so žiakmi v rámci umelecké-

ho prednesu. Divadelný súbor Lano so svojou 

tvorbou dostal počas svojej existencie už ve-

ľa ocenení na rôznych slovenských i zahranič-

ných festivaloch, žiaci nášho odboru sú úspeš-

ní tiež v  rôznych recitačných súťažiach. V  ro-

ku 2005 lamačské deti pod vedením Mgr. art. 

Mateja Čertíka získali spomedzi sedemdesia-

Stúpajúca forma hokejbalistov

Lamačský hokejbal potvrdil stúpajúcu formu z predošlých ročníkov a po minuloroč-

nom historickom treťom mieste v Bratislavskej hokejbalovej lige tento rok skončil 

základnú časť sezóny na treťom mieste. 

Úspešný zápasník z Lamača

Argishti Kostanyan z klubu Ursus Bra-

tislava pod vedením trénera Kadzhy-

ka Kostanyana získal na Majstrovstvách SR 

seniorov v Nitre 1. miesto a úspešný bol aj 

v zahraničí, keď koncom mája na Fila turna-

ji v Rumunsku vybojoval 3. miesto.

Nielen mysľou, aj srdcom a dušou

V májovom čísle Lamačana sme vám sľúbili, že postupne predstavíme všetky odbory 40-ročnej jubilantky, Základnej umeleckej ško-

ly Jozefa Kresánka, ktoré fungujú v našej mestskej časti. Na rad prichádza literárnodramatický odbor, ktorý vedie Lucia Kráľovičová.

Bratislavská Hokejbalová Liga 2008/2009

Tabuľka po 26. kole KONIEC základnej časti

P TÍM Z V R P Skóre Roz. Body

1. Hancop MO&DE 25 17 5 3 136:74 62 39

2. Britanic 25 16 5 4 128:86 42 37

3. TJ SAV 25 17 2 6 187:87 100 36

4. Slávia Právnik 25 12 6 7 100:71 29 30

5. Olymp Rača 25 13 4 8 139:120 19 30

 

13. Lamač3 25 1 0 24 64:213 -149 2

14. Račistorf         družstvo vylúčené 

vali v najlepšom zápase prekvapivé víťazstvo. 

Všetci hráči podali vynikajúci výkon a  zaslúže-

ne vyhrali.

Britanic  -  TJ SAV     1:4     (0:1, 1:1, 0:2)

góly:  Bursík g: Biely, Marko, Alfoldy J., Bizoň

Druhý semifinálový zápas:

Hancop (Dolné hony) - Olymp Rača

 7:4 (4:1, 2:1, 1:2)

Ivan Marko
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Súkromné gymnázium ESPRIT
Súkromná základná škola ESPRIT

otvára v školskom roku 2009/2010
triedu 5. ročníka základnej školy

so zameraním
na výučbu cudzích jazykov (Aj, Fj)

v priestoroch ZŠ A. Dubčeka, Majerníkova 62,
Bratislava – Karlova Ves

www.sgesprit.sk
tel.: 02/6225 0902, 0903 406 543

SÚKROMNÉ GYMNÁZIUM

kytice, vence, smútočné väzby, 
svadobné kytice,svadobné kytice, výzdoby na auto, 
stôl, do kostola, črepníkové kvety, 
dreviny, trvalky, letničky, zemina, 
hnojivá, kvetináče, bytové doplnky, 

ozdoby, darčeky

pondelok - piatok 8 - 18 hod., sobota 8 - 12 hod.

Malokarpatské nám. 2, Bratislava - Lamač
 www.kulla.biz

EVAN inzercia Lamacan NEW CS3.indd   1 4/14/08   10:28:34 AM



Mesačník o živote v Lamači, 11. ročník 7

Jubilanti jún 2009

90 rokov Dagmar Chmelová
85 rokov Anton Sporina
 Drahuša Macháčková
 Zuzana Vicianová
81 rokov Július Lihocký
80 rokov Milan Donoval
 Janka Slobodová
 Emil Novák
 Gejza Krištof 
75 rokov Magdaléna Kolárová
 Klára Sitárová
 Bohumil Krajačič
  Oľga Boskovičová

Všetkým júnovým jubilantom blahoželáme! 

Údaje pochádzajú z Ohlasovne trvalého poby-

tu BA - Karlova Ves. Za prípadné uverejnenie ne-

aktuálnych údajov sa vopred ospravedlňujeme.

V apríli a máji sa 
v Lamači narodili:

5.4. Matúš Šicko
22.4.  Nikola Klačanská
28.4. Jarmila Šimonová
30.4. Klára Kultanová
2.5. Kristína Kosírová
7.5. Benjamín Fuczik
15.5. Nikolas Droppa
22.5. Matej Andraška

Toto je globálne 
otepľovanie?
Už niekoľko rokov sa na celom svete hovorí 

o globálnom otepľovaní, ale u nás, na Sloven-

sku, teda presnejšie v Lamači, niet o ňom ani 

chýru, ani slychu. Povedzte, patrí sa, aby jeden 

chrobák zmeškal sezónu? A už po druhý raz! 

Jar je temer na konci a chrústy nikde! Dokonca 

v nemčine má pomenovanie podľa svojho vý-

skytu – Maikiefer – májový chrobák. Po chor-

vátsky je to krusta. To sú dva pôvodné lamač-

ské jazyky. No, nechajme jazykovedu. Chrús-

tiky mi chýbajú. Aj sa mi páčia. Ako deti sme 

ich chytali do pästí, kde sa nám od strachu vy-

kakali a pre istotu nás aj pohrýzli. Nech sa mi 

aj zamotajú do vlasov, len nech sú už tu!  (as)

Je toto globálné oteplovaní?
Už ňekolko rokú sa po celém svjece viprávjá 

o globálném oteplování, ale u nás, na Sloven-

sku, teda presnejší v  Lamači, neni o  tem ani 

chýru ani slychu. Povjedzte, pasuje sa, aby 

jeden bungár zapomjel dolecet? A  to už po 

druhí ráz! Jar sa už pomálučki končí a bungárú 

nigde! Dokonca aj v ňemčiňe má svoje pome-

nování podla teho, kde sa viskituje – Maikie-

fer – májový bungár. Chorváci mu povjedzá 

krusta. Ňemčina a chorváčina sú púvodné la-

macké jazyky. Ale nechajme na pokoji jazyko-

vjedu. Bungári mi chýbajú. Aj sa mi lúbiá. Jak 

dzeci sme ich chitali do pjascí, v kerých sa nám 

od strachu potentovali a ešče nás aj pro istotu 

pokúsali. Báraj nech sa mi aj zaplancú do vla-

sú, len aby už bili tu!

vvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvváááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááááá

Úlohy a  povinnosti majú výborne podelené. 

V lekárni možno zastihnúť denne Mgr. A. Ku-

rilcovú. Tú poznajú Lamačania už oveľa dlh-

šie, pretože pracovala v  starej lekárni, správ-

nejšie to bola len výdajňa liekov na poscho-

dí zdravotného strediska. Teraz to je skutočná 

lekáreň so štyri a pol tisíckami položiek sorti-

mentu. Je tam neporovnateľne lepší prístup, 

pretože sú na prízemí a  pred dverami majú 

maličkú rampu, aby nebolo treba vystúpiť na 

schodík a zároveň ľahko vojsť s kočiarikom. 

Niet chvíle, že by sem niekto nevošiel. Ba nie-

kedy treba postáť v rade. Nevieme, či už je to 

dôstojnosťou prostredia, alebo priateľským 

ovzduším utváraným magistrami, ale vždy je 

tu príjemne. Ak aj vojde pacient s mrzutosťou 

na tvári, už pri okienku ako keby ho prestala 

kváriť choroba. Také reči idú po Lamači, že sa 

tu nikdy nik s nikým nepohádal.

,,Skutočne sme veľmi dobrý kolektív. To, že si 

dobre rozumieme medzi sebou sa musí, po-

chopiteľne, prejaviť aj na našom vzťahu k ľu-

ďom,“ povedala Mgr. A. Kurilcová. ,,Vraj by 

mal byť šéf prísny, ale ja mám s tým problém, 

neznášam konflikty a vždy radšej ustúpim. Aj 

život ma to naučil, veď kým som prišla sem, 

bola som v meste v niekoľkých lekárňach. 

A čo je v našej práci ťažké? Keď sme tu začína-

li, nebolo lekárnikov, všetko utekalo do cudzi-

ny. Dnes je už situácia iná. Vo všetkom. Na za-

čiatku sme si museli držať zásoby celého sor-

timentu najmenej na dva týždne. Dnes je už 

o niečo ľahšie, pomáhajú nám počítače. A zá-

sadne sa zmenilo to, že ak potrebuje pacient 

niečo zvláštne, čo nemáme, stačí telefonát 

a do dvoch hodín nám privezú hoci len jediný 

kus požadovaného lieku. Rozšíril sa sortiment, 

už nemáme iba lieky, ale aj výživové doplnky, 

o ktoré je veľký záujem a iný doplnkový tovar.

Navštevujú nás aj díleri jednotlivých farma-

ceutických firiem a firiem s doplnkovým sorti-

mentom. I  tí sa v  priebehu rokov zmenili. Ke-

dysi prichádzali veľmi sebavedomí a dnes sú to 

príjemní ľudia, ktorí si uvedomujú, že konku-

rencia je veľká, a tak sa aj správajú. Ak nás pre-

svedčia, pár kusov na vyskúšanie zoberieme, 

ale na žiadne ,,akcie“ nenaletíme. Naše dobré 

meno a dôvera pacientov je nám viac hodna.“

Nás, vo farmácii nevzdelaných, udivuje, že le-

kárnici musia vedieť priam toľko ako lekár. Po-

znajú ako lieky spolupôsobia, či nepôsobia 

proti sebe. Pri výdaji lieku kontrolujú správ-

nosť  receptu, odbornosť lekára, dávku lieku 

a pri vlastnom výdaji i lehotu použiteľnosti lie-

ku. Pri najmenšej pochybnosti si overujú u le-

károv, či je kombinácia a dávkovanie správne. 

V  lekárni pracujú všetko ľudia s  farmaceutic-

kým vzdelaním a najmenej jednou atestáciou, 

čo je záruka ich vysokej odbornosti.

Mgr. Anna Kurilcová chcela byť pôvodne diét-

na sestra. Po strednej škole šla však študovať 

farmáciu. Dobrý predpoklad pre dobrú farma-

ceutku, však?

sav

Kam musíme občas zájsť

Reč je o našej lamačskej lekárni. LEKÁREŇ LAMAČ vznikla na jeseň pred trinástimi 

rokmi ako ANGE s.r.o. Majiteľky firmy sú dve, navzájom sa dopĺňajúce odborníčky. 

Magistra farmácie Anna Kurilcová je zodpovedná za zabezpečenie odbornej zdravotníc-

kej starostlivosti a jej partnerka je ekonómka. 

Túlaví seniori

Ešte sa tento rok neprelomil cez polovičku 

a naši lamačskí seniori boli už druhýkrát 

na výlete. Miestny úrad v  spolupráci s  kul-

túrnou komisiou pre nich pripravil zájazd, 

ktorý sa uskutočnil 6. mája 2009, a to na ter-

málne kúpalisko v susednom Maďarsku. 

Niektorí z  nich absolvovali aj menšie, ceno-

vo výhodné nákupy. Aj keď počasie nebo-

lo práve najideálnejšie, v  teplej vodičke kú-

paliska v  Mosonmagyaróvári sa im páčilo 

a pochvaľovali si jej blahodarné účinky. 

Iste všetkých seniorov v  Lamači poteší, 

že v  tomto roku sa ešte nejakého zájazdu 

dočkajú. Tí, čo sa na tohtoročné dva zájazdy 

nedostali, nesmúťte, budete uprednostnení 

v poradí všetkých uchádzačov nabudúce.

bv

Kultúra i príroda

Viac ako 100-členná JDS Lamač pracu-

je aj v roku 2009. Túto jar sme neobišli 

Botanickú záhradu, ktorá tiež stojí vždy za 

pozretie. 

Záujemcovia o kultúru majú možnosť trikrát v 

roku navštíviť kino Lamač s úhradou vstupen-

ky, plánujeme prispieť aj na nie celkom lacné 

vstupenky na kúpalisko. Nadviazali sme dobré 

a užitočné vzťahy s pokladňami divadiel, kde 

získavame lacnejšie vstupenky v dopredaji ve-

černých predstavení, alebo predpoludňajších 

predpremiér či generálok. Čaká nás ešte od-

ložený výlet s opekaním do Marianky za pek-

ného počasia, prehliadka folklórnych súborov 

v tomto mesiaci v Devínskej Novej Vsi a ďalšie 

akcie. Traja naši členovia sa zúčastnia na reci-

táli organizovanom našimi kolegami v Karlo-

vej Vsi ako spomienku na Milana Rúfusa a ma-

li sme tiež zastúpenie na prehliadke spevoko-

lov v Dúbravke. Prvý raz sa nám podarilo zís-

kať rekreačné pobyty so štátnou účelovou 

dotáciou do dvoch susedných zotavovní SO-

REA, a to do Ďumbiera v Liptovskom Jáne a do 

SNP v Demänovskej doline. Tieto pobyty v jú-

novom predtermíne stoja okolo 100 EUR, sú 

s plnou penziou a teší sa ne 30 našich členov. 

Chceme ich každoročne opakovať.

Ing. Peter Moravický, predseda MO JDS Lamač
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Program OZ Dúha – Tábornícky 

oddiel Carrigo, Dúha – RUKA a DFS 

Rozálka 

7. 6.: Dračko 

16,00 -19,00 hod. – RPG hry na hrdinov

10. 6.: Schôdzka oddielu Carrigo 

16.00 - 19.00 hod. – klubovňa Zlatohorská, 

Lamač

12.-14. 6.: Výprava do Malých Karpát 

Tri dni v lese plné hier a činností. S prespaním 

v stanoch. 

17. 6.: Schôdzka oddielu Carrigo 

16.00 - 19.00 hod. – klubovňa Zlatohorská, 

Lamač

20. 6.: Boj o zlatú misu 

Bojovka na Bielom kameni – od 15 rokov 

24. 6.: Schôdzka oddielu Carrigo

16.00 - 19.00 hod. – klubovňa Zlatohorská, 

Lamač

25. 6.: Psychohry pre dospelých (prvá sku-

pina), 19.00 - 22.00 hod. – klubovňa Zlatohor-

ská, Lamač

4.-16. 8.: Letný tábor 

Letný tábor v  indiánskych stanoch v  Bielych 

Karpatoch. Bližšie inf. na http://carrigo.oz-du-

ha.sk  

Detský folklórny súbor Rozálka: každý pon-

delok a stredu od 17,30 -18,30 hod. v telocvič-

ni ZŠ. Ešte voľné miesta, kontaktujte Máriu: 

0911 321 206.

Knižnica pozýva

(sídli v budove Základnej školy) 

Malokarpatské námestie 1

tel.: 02/64 789 737

Zodpovedná pracovníčka: Milada Janžová

Výpožičné hodiny

Pondelok   13.00 – 19.00

Utorok   13.00 – 16.00

Streda  13.00 – 19.00

Štvrtok   13.00 – 16.00

Piatok   zatvorené 

ZMLUVNÁ DOPRAVA

VÁŽENÍ ZÁKAZNÍCI, Dovoľujeme si vás upo-

zorniť na novovzniknutú dopravnú spoloč-

nosť anielik, ktorá pre vás pripravila množ-

stvo nových služieb za veľmi príjemné ceny.

Viac informácií získate na www.anielik.sk

Bezplatné telefónne číslo: 0800 14 00 84

Preprava osôb – rozvoz tovaru – odvoz 

automobilov – malé sťahovanie – donáška 

nákupov do domu – doprava zamestnan-

cov – doprava zdravotne postihnutých 

Program kina na jún

6. 6.  SEDEM   ŽIVOTOV – Človek s  osudo-

vým tajomstvom si vyberie neobyčajnú 

cestu vykúpenia, navždy zmení životy 

siedmim ľudom. Will Smith  v romantic-

kej dráme. 18.00 hod., 2,50 €

7. 6.  CHE GUEVARA REVOLÚCIA – Prvá 

časť dvojdielneho filmu zachytáva, ako 

sa z lekára Ernesta Guevaru stáva revo-

lucionár „CHE“. 18.00 hod., 2,50 €

13. 6. ANGLICKÉ JAHODY – Rok 1968, osu-

dový milostný príbeh mladých ľudí, 

ktorí sa ocitli v nesprávnej chvíli na ne-

správnom mieste. 18.00 hod., 2,50 €

14. 6. BÁTHORY – Historický veľkofilm o vzkrie-

sení čachtickej legendy. 18.00 hod., 

2,50 €

17. 6. NEDODRŽANÝ SĽUB – Skutočný prí-

beh židovského chlapca – silu prežiť 

dal sľub, ktorý chcel splniť. 18.00 hod., 

2,50 €

20. 6. KURIER 3 – Jason Statham ako najrých-

lejší kuriér je späť. 18.00 hod., 2,50 €

21. 6. LÍBAŠ JAKO BŮH  – Nová česká komé-

dia plná vášne, rozchodov i  návratov. 

18.00 hod., 2,50 €

27. 6. MAMA MIA – Idylický grécky ostrov 

a nesmrteľná ABBA. 18.00 hod., 2,50 €

28. 6. NEBO, PEKLO, ZEM  – Nový slovenský 

film so Zuzanou Kanócz, nielen o bale-

te. 18.00 hod., 2,50 €

 

Počas letných mesiacov júl a august sa posú-

va začiatok predstavení na 19.00 hod.

Na júl pripravujeme:

5.7. : Domov – Home  

11. - 12. 7.: Anjeli a démoni

Inzercia

● Elektroinštalačné práce – firma AMOmont, 

s.r.o. – mobil 0903 455  229, e-mail: amo-

mont@gmail.com

● Maľby stierky nátery! 0903 174 236

● AKO ČISTO! Upratujeme spoločné priestory 

v  obytných domoch. Už názov firmy hovorí, 

akí sme! Michal Kotraba: 0905 124 961

● Rezanie a búranie betónu: 0908 459 155

● Opravím zámky vo dverách, vodovod, WC. 

0904 572 097

● Predám 2-izbový byt na Studenohorskej uli-

ci, 2./8 posch. Čiastočne zrekonštruovaný. 

Cena dohodou. Kontakt: 0917 066 146

● Prepis VHS, DV kaziet na DVD, úprava zázna-

mu podľa požiadaviek, foto, video. Kontakt: 

0904 910 722

Pozvánka

Vážení lamačania!

Toto leto pre vás pripravujeme druhý ročník 

akcií, ktoré sme ZAČALI v roku 2008.

Dňa 11. júla 2009 – Malé hody
A koncerty pod názvom: Kultúrne leto 
Podrobné informácie budú na vyvesených le-

táčikoch. Už teraz vás srdečne pozývame!

MÚ Lamač

Pozvánka do letného tábora

Tábornícky oddiel Carrigo ponúka ešte nie-

koľko voľných miest do letného tábora. Tá-

bor bude 4. až 16. augusta 2009 na tá-

borisku Seriška, 3 km od obce Horná Sú-

ča (okres Trenčín) v  CHKO Biele Karpaty. 

Tábor vedú skúsení dospelí vedúci oddie-

lu, každý s  kurzom prvej pomoci SČK. Cena 

tábora: 136,00 EUR (4  100 Sk). Bližšie infor-

mácie, prihlášky na http://carrigo.oz-duha.sk, 

carrigo@oz-duha.sk alebo na: 0903 729  814, 

0903 230 737. 

Program MC Obláčik

10. 6. o 10,00 hod.: Stravovanie a výživa de-

tí a jej vplyv na imunitný systém. Beseda spo-

jená s ochutnávkou jedál z pšena, jačmeňa a 

pod..

11. 6. o 16.30 hod.: Rodičovská diskusia 

v rámci projektu „Akadémia praktického rodi-

čovstva“ na tému: Budovanie platformy dôve-

ry rodič-dieťa

17. 6. od  9,30 do 12,00 hod.: Tvorivé mat-

ky, projekt realizovaný v spolupráci s Občian-

skym združením Elpida. Téma: kombinované 

techniky, maľba a práca s papierom

20. 6. od 16,00 hod.: Rozprávkový les – skve-

lé podujatie venované deťom. Nádherné roz-

právkové postavy, skvelé súťaže a mnoho iné-

ho. Príďte sa zabaviť s nami.

25. 6. o 16,00 hod.: Strach a úzkosť u detí – 

prednášku spojená s  besedou vedie Dr. Du-

chaj

25. 6. o 17,00 hod.: Rodičovská diskusia 

v rámci projektu „Akadémia praktického rodi-

čovstva“ na tému: Detský strach a plač

Úradné hodiny MÚ Bratislava-Lamač

Pondelok  10.00 – 12.00 13.00 – 17.00

Utorok  nestránkový deň

Streda  8.00 – 12. 00   

   13.00 – 17.00

Štvrtok  8.00 – 11.00

Piatok  nestránkový deň

Overovanie podpisov a listín:

Pondelok 8.00 – 11.00 13.30 – 16.30

Utorok: 8.00 – 11.00 13.30 – 15.30

Streda: 8.00 – 11.00 13.30 – 16.30

Štvrtok: 8.00 – 11.00 13.30 – 15.30

Piatok: 8.00 –11.00

Najbližšie zasadnutie miestnej rady - 9. 7. 

a miestneho zastupiteľstva - 4. 6. 2009. 


